
ZAPISNIK 

 

s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 21. rujna 2023. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 17.00 sati.  

Na sjednici je prisutno 10 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan 
Antonina, Marčelo Damijanjević, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir Kučić, Erik Mujagić, 
Roby Orlić, Eđidio Sepčić i Đanino Sučić. Odsutni: Mladen Dragoslavić, Natalija Marelić Tumaliuan i 
Eliana Zec Solina.  

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća, Luka Vuković Župan, voditelj Odsjeka za imovinsko-pravne, opće 
poslove i javnu nabavu (za 4. i 5. točku dnevnog reda); Karmen Surdić Benvin (za 7. točku dnevnog 
reda); Dubravka Fak, stručna suradnica za prostorno planiranje (za 3. točku dnevnog reda); Mirjana 
Koljevina, ravnateljica Dječjeg vrtića Girice (za 2. točku dnevnog reda) i Anton Opatić, ravnatelj 
Županijske lučke uprave Cres (za 3. točku dnevnog reda). 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 18. sjednicu Gradskog vijeća, te izrazio mišljenje da se na 
dnevnom redu trebao naći izbor potpredsjednika Gradskog vijeća. 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

1. Aktualni sat 

2. Godišnje izvješće o ostvarivanju plana i programa rada Dječjeg vrtića Girice za pedagošku 
2022./2023. godinu 

3. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja UPU 19-1 izdvojenog dijela naselja Pod 
Beli NA1-2 i luke otvorene za javni promet Beli 

4. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o davanju u najam stanova u vlasništvu Grada Cresa 

5. Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o zamjeni i otkupu nekretnina te razvrgnuću suvlasništva 
na nekretninama za potrebe izgradnje javne prometnice OU-10 u Cresu 

6. Prijedlog Odluke o imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Cresa 

7. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Cresa za 2023. godinu 

Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 16. sjednice Gradskog vijeća održane 7. i 11. srpnja 2023. 
te 17. sjednice Gradskog vijeća održane 11. srpnja 2023. godine. 

 

Ad. 1. 

Iva Krivičić Miočić postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Vezano uz odlazak doktorice opće prakse zanima me što je Grad poduzeo po tom pitanju? 

2. Gradovi Cres i Mali Lošinj dobili su pola milijuna kuna za nabavku vatrogasnog vozila. Što 
Grad planira po tom pitanju?  

3. Zanima me rad komunalnih redara ovo ljeto, nešto smo vidjeli u šestomjesečnom izvršenju 
proračuna, ali me zanima malo konkretnije. Može i pisani odgovor.  

Đanino Sučić prvo je prokomentirao dva odgovora koja je dobio u pisanom obliku, a potom je 
postavio sljedeća vijećnička pitanja: 
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1. Tijekom predizborne kampanje i kasnije u ovom vijeću, ali i u svim razgovorima koje smo 
vodili u više prilika isticao sam potrebu gradnje sportske dvorane za potrebe stanovništva, 
zdravstvenih potreba stanovništva, natjecanja, ali i razvoja turizma. Nažalost, izvršna vlast 
nije vidjela smisla u takvom projektu i bojim se da ga ne vidim ni u nacrtima urbanističkih 
planova. A da je voda došla do grla pokazuje primjer naše sportske dvorane. Termina u njoj 
nema dovoljno za sve zainteresirane i događa se da neki klubovi imaju viška termina, a da 
drugi ne mogu realizirati ni osnovne pripreme za natjecanja. Sigurno bi pomoglo da do 
gradnje nove sportske dvorane klubovi ravnomjerno rasporede termine, da se pridržavaju 
pravila da djeca imaju prednost u bavljenju sportom, a pozivam i naš Odbor za sport da se 
uključi i riješi krizne situacije, pa makar uz pomoć Primorsko-goranske županije koja je 
osnivač škole, ako škola ne želi ili ne smije pomoći djeci. Na vas Gradonačelniče ponovno 
apeliram, ako želimo zdravu i aktivnu populaciju, ne možemo ostati na ovoj dvorani. 

2. Prošle smo godine pokrenuli nekoliko aktivnosti koje su ograničile i otežale divlji kamping. 
Ove se godine divlji kampisti prilagođavaju novim pravilima i našli su nove pozicije za 
divljanje u prirodi. Grad mora kontinuirano raditi da takve aktivnosti spriječi. No posebna se 
pozornost javnosti posvetila divljem kampiranju na Tareju. Nažalost, tamo uz strance često 
divlje kampiraju i domaći, lokalni stanovnici koji svojim primjerom pokazuju strancima kako 
ne poštivati red u vlastitoj kući. Na području Tareja dogodila se još jedna, vrlo čudna 
situacija. Hrvatske šume iznajmile su dio terena (je li Grad znao za to ili HŠ mogu raditi što ih 
volja?) no zakupoprimac je otvorio kamp na divlje (bez papira) i kafić na divlje (bez papira). 
Dok naši sugrađani muku muče sa svom potrebnom dokumentacijom netko je otvorio 
ugostiteljski objekt samo na temelju zakupa šumskog zemljišta. Je li to moguće? Jesmo li 
pozvali Carinu, državni inspektorat? Podsjeća me to na područje iznad Krušćice gdje je netko 
zlonamjeran parcelirao zemljište da liči na naselje i prodao te čestice i sada je tamo kamp na 
divlje bez ikakvih papira, boravišne pristojbe, pravila, zaštite od požara, ničega. Creski Divlji 
Istok gdje se još nijedan načelnik nije usudio uvesti reda. Imate li vi hrabrosti i profesionalne 
odgovornosti za to? 

3. Naša je uvala prekrasna i zaslužuje svaku pažnju i trud da takva i ostane. No ovog ljeta 
svjedoci smo neprimjerenog ponašanja nautičara koji nisu naši gosti, više se ponašaju kao 
gusari. Brodovi usidreni tijekom noći na plovnim putovima, ispred plaža, bez ikakve kontrole. 
Tu naravno imamo i vječni problem brodova na takozvanom sidru pred Grabrom. Brodovi 
koji nikada ne isplovljavaju ali imaju tijekom cijelog ljeta posade i putnike koji na njima žive i, 
što je najgore, obavljaju nuždu u svoje tankove koje nikad ne prazne na zakonom predviđen 
način, nego fekalije plutaju obalama naše vale. Više smo puta upozoravali, i  nikad rezultata. 
Mi tražim rezultate, tražimo čistu valu u kojoj postoji red i gdje se zna što se smije  i što ne 
smije. 
Upozorio bih da Ministarstvo i dalje nije uposlilo posadu za brod Kapetanije, da smo 
praktički u održavanju reda ovisni o povremenim dolascima policijskih plovila. A da ne 
zaboravimo da nas je zaobišao i brod za hitne intervencije, jer ga je država upravo predala 
Lošinju gdje se već nalazi nekih 5 javnih brodova a naš akvatorij „pokrivaju“ Rabac i Krk. A 
nekad su naše galije čuvale more oko cijelog otoka…. 

4. Iako sam tražio nisam dobio tlačne probe u Miholašćici i na području Cresa pa stoga 
zaključujem da tlačne probe ili nisu učinjene ili su toliko loše da ih sakrivate od ovog 
Gradskog vijeća. No, moje pitanje iako je vezano uz aglomeraciju, odnosi se na to što je sa 
spojevima u Miholašćici, cijevi još vire sa strane ceste, očigledno dobar dio ili možda cijelo 
naselje nije spojeno. Gdje je zapelo i što se događa? 

5. Neugodno me je iznenadila vijest da jedna od naših dviju liječnica odlazi na drugo radno 
mjesto. Znamo da smo ove godine opet bili preslabo zdravstveno zbrinuti i da samo 
iznimnim naporom i požrtvovnošću medicinskog osoblja nemamo posljedice do kojih bi lako 
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moglo doći. Nemam informaciju da je nađena zamjena za liječnicu u odlasku a od mnogih u 
zdravstvenom sektoru čujem da je Cres nepoželjan jer ne nudi stambeni prostor za razliku 
od mnogih drugih. Poput Nerezina gdje su se nedavno naslikavali predstavnici Županije i 
Grada govoreći da će riješiti stanove za liječnike. A Cres? Hoće li i kod nas to riješiti. Mi 
naime, vidi se po nedavnim natječajima, imamo podosta stambenog prostora, a vjerojatno 
ga imamo i više nego što mi vijećnici znamo. No, prioriteti vladajuće oligarhije su jasni i tu 
rješenja za medicinsko osoblje nema. Kad bi revidirali korištenje gradskih stanova, što je i 
obveza naše odluke, bilo bi svakakvih iznenađenja. U političkom životu grada sudjelujem od 
1997. Svakakvih sam se „inovativnih“ rješenja nagledao. Nadam se da imate rješenja za ove 
probleme, jer nedostatak liječnika prvo će osjetiti najranjivije skupine naših sugrađana. 

Lara Bressan Antonina postavila je sljedeće vijećničko pitanje: 

1. Župan Primorsko-goranske županije Zlatko Komadina nedavno je najavio promjene u 
prostornim planovima županije, a tiču se i područja Cresa kao i promjene u koncesioniranju 
područja za uzgoj riba na Velom Boku. Zanima me o kojim se točno promjenama radi, je li 
Grad Cres upoznat s time, jesu li to jedine promjene na otoku Cresu ili se namjerava bez 
znanja ovog Vijeća učiniti još promjena? Radi se o značajnom području, promjene u 
području koncesioniranja mogu utjecati i na područja ribolova i na rad naših ribara i čudim 
se da o tome nema više podataka u javnosti. 

2. Upozorili su me naši sugrađani na jednu neobičnu situaciju. Provjerila sam na par mjesta i 
baje (kontejneri) za ostatni odnosno miješani otpad (to su one s otpadomjerima) su na više 
mjesta dobro zavidane. Međutim na Consu se poklopac tog kontejnera može otvoriti i može 
se ubaciti smeće bez da prođe kroz otpadomjer. Građani javljaju da mnogi koriste taj 
tehnički propust. No, kako naše službe ne spavaju i znamo da su lani mnoge naše sugrađane 
kaznili zbog neprimjerenog odlaganja otpada, sigurno su i tu neprimjernu rabotu uočile 
budne kamere. Zanima naše građane, ali i mene, koliko je kazni za takvo nazovi „otvaranje“ 
kontejnera naplaćeno odnosno koliko je neodgovornih, rekla bih čak i bezobraznih, osoba 
kažnjeno ili prijavljeno. 

3. Dana 8.9. Trgovački sud u Rijeci prenio je vlasništvo Elektrovode s našeg komunalnog 
poduzeća na privatnog vlasnika nastanjenog na Melinu II. broj 17. Nažalost, mi kao vijećnici, 
ali i cjelokupna javnost nismo dobili nikakve podatke o tome da je do tog prijenosa 
vlasništva došlo, ne znamo pod kojim smo uvjetima prodali Elektrovodu, kakvi su razvojni 
planovi je li itko pitao novog vlasnika što namjerava s tvrtkom. Elektrovoda, kad ste ovo 
vijeće i sve nas vijećnike, Gradonačelniče zamolili da podržimo plan dokapitalizacije imala je 
preko 50 djelatnika, danas po relevantnim informacijama ima manje od 20 djelatnika i račun 
tvrtke je povremeno blokiran. Osnivali smo i povjerenstvo kako bi ustanovili kakvo je stvarno 
stanje Elektrovode prije prodaje i kako je došlo do toga da u razdoblju velike potražnje za 
građevinskim tvrtkama, jedna takva tvrtka posrne i skoro ode u stečaj. Povjerenstvo nije 
dobilo nikakve korisne podatke niti podatke koje je tražilo što graniči s prikrivanjem. 
Naravno da su za to odgovorne osobe koje predstavljaju ovaj Grad i javnu komunalnu tvrtku. 
Molim Vas Gradonačelniče za provjerene informacije, što se točno dogodilo i čija je 
odgovornost? 

Marko Kaštelan postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. U rampu za invalide kod vile Rivijere dosta se novaca uložilo, a nikad nije proradila. Nabačen 
je na nju šljunak i ne funkcionira cijelu sezonu. 

2. Udruga Ulika funkcionira jako dobro. Dobiva novce od Grada i troši ih na betoniranje puteva, 
na proljeće 4-5 miksera, sad ćemo 4-5 miksera. U međuvremenu dođu turisti i sve unište pa 
na jesen ponovno betoniramo, umjesto da od njih izvučemo neke novce, da miksere betona 
isfinanciramo. Mislim da uskoro neće biti ljudi koji će to raditi, starih nema, mladi nisu 
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zainteresirani i mislim da to postaje veliki problem. Nadalje, ponovno se ostavljaju 
neregistrirani automobili u maslinicima i trebalo bi to riješiti.   

3. Pošto se u Gradu Cresu povećava broj turista mi se doslovce razbacujemo s vodom. Kad 
mislimo početi štedjeti vodu i ugrađivati tuševe na žetone?  

4. Na zadnjem vijeću prije sezone rekli smo da ćemo regulirati neke stvari koje su bitne 
građanima. Jedna od tih stvari je bio pristup kontejnerima za smeće gdje se parkiraju svi živi 
i građanima je onemogućen pristup spremnicima za smeće. Grad je kupio znakove za bicikle 
i motore, ali gradom se i dalje voze, ljudi padaju i to je veliki problem. Kamperi u maslinicima 
su stara stvar. I iznajmljivanje stranaca na crno, što Grad misli napraviti.  

Eđidio Sepčić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Funkcionalnost rampe na ulazu u grad Turion nije bila ovo ljeto reprezentativna, povremeno 
se nije otvarala. Zovemo djelatnika i otvara se na daljinski. Trebalo bi razgovarati s 
koncesionarima i vidjeti postoji li neka bolja mogućnost. Odmah nakon rampe imamo 
transportno-iskrcajnu zonu, parkiralište koje nam nije baš na čast i turisti vide u kakvom je 
stanju, parter ispucan, nepravilne stepenice, opasne šahte. Mislim da je vrijeme da se taj 
prostor uredi.  

2. Loše je stanje prometnica i to mislim pokraj prometnica je raslinje, smokve rastu. Koliko 
znam Cres ima samo dva djelatnika i oni nemaju ni alata ni sredstava za to srediti, pa se to 
ne odnosi na njih nego na institucije koje bi trebale to odraditi. Na jednoj sam sjednici 
postavio pitanje o bijelim stupićima sa plavim svjetlima koji odbijaju divlje životinje, dobio 
sam odgovor kojim nisam zadovoljan.  

3. Ima li Grad financijske mogućnosti da malo uredi ulice jer su parteri u jako lošem stanju. 

Damir Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Loše se održavaju javne zelene površine. Može li Grad stisnuti Komunalac da to liči na nešto? 

2. Navodno su građevinske firme podnijele tužbu protiv gradske odluke o zabrani građenja. 
Može li malo više o tome? 

Roby Orlić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Primijetio sam da jako puno vijećnika koristi mobilne uređaje koji ometaju koncentraciju 
prilikom rasprave i glasanja. Da unaprijedimo rad Vijeća, da povećamo koncentraciju, postoji 
li mogućnost da se na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća donese odluka o zabrani korištenja 
mobilnih uređaja, ionako svi imaju tablete, a nikom se neće ništa desiti ako ne bude online 
sat ili dva do iduće pauze. Želja mi je da vijećnici imaju koncentraciju za ono za što su 
izabrani, a ne da igraju igrice, surfaju i obavljaju ostale dužnosti za vrijeme Vijeća. 

Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Nedavno je Grad Cres, temeljem odluke ovog Gradskog vijeća, pokrenuo natječaj za 
osnivanje prava građenja ne nekim gradskim nekretninama. Naravno, zanima me ishod tog 
natječaja, ali ono što me više zanima, je što se upravo na tom zemljištu prije nekih 8 godina 
planirala izgradnja POS-a. Naši su se građani javili na tadašnji natječaj, no do realizacije nije 
došlo. Meni su nejasni razlozi, ali ono što me još više muči je ignoriranje naših sugrađana koji 
su potrošili vrijeme, novac ali i svoje nade u pripremi i prikupljanju dokumentacije, u 
očekivanju da će riješiti svoje stambeno pitanje. I od toga ništa i sada saznajmo da im nitko 
nikad nije javio da Grad odustaje od Poticajne stanogradnje. U međuvremenu su ti 
nekadašnji mladi sugrađani prešli granicu od 40 godina koju smo mi postavili u našoj odluci. 
Postali su prestari, nikad im nismo javili da od njihovog natječaja nikad ništa biti neće. Zar je 
moralo biti tako, zar smijemo biti tako neodgovorni prema našim sugrađanima? 
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2. Ispred trgovine jednog nacionalno trgovačkog centra u Jadranskoj ulici došlo je do oštećenja 
kolnika. Upozoravali smo više puta na više mjesta da se ograničenje osovinskog opterećenja 
grubo krši i da po toj prometnici prometuju kamioni teži od dozvoljenog. Po mojim 
saznanjima nikad nije bilo kazni. No, kolnik se oštetio. Grad je sada pristupio saniranju 
kolnika. To je pohvalno, ali mene zanima tko će platiti oštećenja? Svi mi iz proračuna? A 
oštećenja će se zasigurno ponoviti jer će kamioni dostave i dalje prolaziti ulicom kojom ne bi 
smjeli. Imamo li kamere, prometne redare, policiju, bilo koga da bi zaštitili našu gradsku 
imovinu od neodgovornih pojedinaca i tvrtki? 

3. U lučici Grabar svoje je umirovljeničke dane našla fontana koja je neka krasila naš gradski 
trg. Pohvalni potez da se sačuva dio povijesti ovog grada ipak nagrđuje jedna činjenica. Špine 
na toj fontani stalno puštaju i voda otječe u more. Voda je naš važan resurs, bez nje na ovom 
otoku teško bi živjeli. Naši stanovnici sjevera otoka, naše Tramuntane, čuvaju svaku kap te 
dragocjene tekućine, a u lučici Grabar ona se nemilice istače. Zar nije moguće pokazati 
poštovanja ne samo prema baštini, prema vodi kao izvoru života, nego i prema našoj javnoj 
imovini i popraviti tih par špina da se ne sramotimo pred nama samima i našim gostima. Da 
ne kažem da mi je neugodno kad me mještani Tramuntane pitaju kako to da se u Cresu voda 
može i točiti u more bez prestanka, a da oni moraju cisternama dopremati vodu za osnovne 
potrebe. 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore: 

Pitanja predsjednika vijeća: 

- Otjecanje vode iz špine u more je na području lučke uprave i reagirat ćemo jer nije 
lijepo kad se voda troši. Tamo se kreću djeca i vjerojatno je ne zatvore do kraja. Ali 
malo ću proširiti pitanje i pitati koliko ste ovaj tjedan bacili hrane koja se mogla 
pojesti? Znate li da trenutno u svijetu možda i trećina gladuje? Kako se prema tome 
odnosimo? Mislim da se ne odnosimo dobro i da se svi trebamo zapitati.  

- Zbog oštećenja kolnika u Jadranskoj obali reagiralo je Komunalno redarstvo i nešto je 
kazni napisano. Nažalost, to se kontinuirano koristi u razno-razne sate pa je potrebna 
kamera i razgovarat ćemo o mogućnosti da se postavi kamera. Tamo postoji 
ograničenje u tonaži i o tome smo razgovarali ovo ljeto s Policijom pa vjerujem da će 
se to regulirati, odnosno smanjiti.  

- Ne mogu reći rezultate natječaja o osnivanju prava građenja jer traje do 1.10., ali 
interesa ima i bila je javna prezentacija. Prije nekoliko godina,  barem četiri, raspisan 
je natječaj za gradnju POS-ovih zgrada i javio se jedan izvođač koji je ponudio cijenu 
10 milijuna kuna veću od one koju je procijenio APN koji je provodio postupak. 
Tražilo se od Grada Cresa da snosi trošak od tih 10 milijuna kuna, a to je značilo da 
nam se više isplatilo otići na tržište i kupiti stanove od privatnih izvođača po toj cijeni, 
a mislim da to nije smisao i poanta toga. Donesena je tada politička odluka da se na 
taj način ne pristupi izgradnji i mislim da je bila dobra. Svi oni koji su se javili mislim 
da su bili svjesni da se to nije realiziralo, bili bi obavješteni da jesu. Ne znam koliko su 
pripremnih radnji morali obaviti, ali mislim da nisu morali podići kredite i otići u 
financijski trošak. Rekao bih da je ovo hvalevrijedna inicijativa i drago mi je da je 
Gradsko vijeće podržalo odluku i odredilo neku dobnu granicu. Možda je mogla biti 
veća, ali onda je to pitanje licitacije, mogla je biti 45, pa zašto nije 50 ili 55. Odlučilo 
se tada gradsko vijeće za 40 i o tome se može razgovarati i dio je stambene politike 
koju Grad kontinuirano provodi, evo sada već godinu i pol dana ili dvije. Moram biti 
iskren da se poznajem niti jedan Grad u okruženju koji se nalazi na otocima i koji to 
trenutno radi. Nadam se da će se i drugi gradovi uključiti u te primjere jer znam da je 
veliki problem osiguravanje stambenog prostora za mlade. Vidjeli ste po rezultatima 
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natječaja za stanove koje smo proveli da su to sve korisnici koji su zadovoljavali 
uvjete natječaja sukladno veličini stambenog prostora što smo definirali. Vjerujem da 
će se i drugi gradovi okuražiti i imati političke hrabrosti da ulože novce u stanove koje 
onda pod povoljnim uvjetima daju svojim sugrađanima koji za to imaju potrebu kao 
što je to učinio Grad Cres u proteklih godinu i pol dana. Sad je u tijeku natječaj za dva 
stambena prostora koji traje do ponedjeljka i ima interesa. Još će se dvije obitelji u 
Cresu skućiti po povoljnijim uvjetima. 

Pitanje vijećnika Orlića: 

- To je pitanje više za predsjednika Vijeća. Mislim da smo svi punoljetni i da možemo 
procijeniti koliko ih koristiti. Mobilni uređaji jesu problem, ali nekad su i sredstvo. 
Možda i neke koalicije puknu, ako se to odradi pa bolje da postupimo nešto 
opreznije.  

Pitanja vijećnika Kučića: 

- U vezi zelenih površina imali su nekih problema zbog nedostatka ljudstva i 
organizacije. Imali smo tijekom cijele sezone koordinacije s Komunalcem 
ponedjeljkom i ako ima nekih problema dobro je da se na njih ukaže. Apeliram u tom 
smislu da se to i dalje čini.  

- Bila je inicijativa građevinskih tvrtki koje su smatrale da naša odluka nije u skladu s 
pozitivnim propisima Republike Hrvatske. Visoki upravni sud je donio odluku da je 
ona u skladu s time pa nema bojazni da ćemo imati problema. To se znalo dogoditi u 
susjednoj županiji jer možda odluka nije bila u skladu s propisima, tj. nije bila dobro 
definirana pa je bilo uvjeta za njihovo ukidanje ili djelomično ukidanje. Moram reći 
da smo postupali po tim pitanjima dosta disciplinirano i strogo. Radi se o prekršajima 
koji podliježu Prekršajnom sudu i nisu naplativi na licu mjesta. Svaki potencijalni 
prekršitelj ima pravo na žalbu i to završava na Prekršajnom sudu.  

Pitanja vijećnika Sepčića: 

- Trenutno je vani natječaj za uređenje Ulice Ante Tentora. Ima potencijalno 
zainteresiranih izvođača. Tu velike probleme izazivaju uvjeti konzervatora koji su 
takvi kakvi jesu. Traže se tehnički uvjeti za koje smatram da za takve ulice nisu 
potrebni, što poskupljuje za 30-40% investiciju. Vidjet ćemo kako će tržište reagirati 
na predviđena sredstva koja imamo u proračunu. Nadam se da ćemo u budućnosti te 
probleme moći jednostavnije rješavati. Naime prije nekoliko dana smo predsjednik 
Uprave komunalnog društva i ja imali sastanak s predstavnikom Svjetske banke koji 
je zadužen za vodoopskrbne mreže i dotaknuli smo, osim magistralnih cijevi, da nam 
najviše problema izazivaju kvarovi u staroj jezgri koji nisu toliko skupi za 
Vodoopskrbu i odvodnju, odnosno zamjena cijevi ne iziskuje toliko sredstava koliko 
rekonstrukcija ulice i popločavanje što ide na trošak Grada pa smo apelirali, s 
obzirom da oni plasiraju sredstva s niskim kamatama, da to uzmu u obzir jer je to 
način kako se ljudima u starim gradovima osigurava da imaju adekvatne uvjete 
života. U mnogočemu su već u startu diskriminirani, ne mogu svojim vozilom doći 
ispred kuće pa da im se to uredi pod nekakvim povoljnijim uvjetima za financiranje i 
na neki način nađe rješenje za takve probleme.  

- Kad se uredi trasa planirano je u razgovoru s Hrvatskim cestama da se postave plavi 
stupići. Kažu kolege na Krku da je smanjenje šteta 20-30% na cestama gdje su 
postavljeni.  

- Nismo jedini koji se žale na raslinje uz cestu D100. Ukazali smo na to, a uskoro je 
sastanak sa Hrvatskim cestama na kojem ćemo istaknuti taj problem, no isto tako 
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sastanak je primarno zbog dinamike radova na D100 u dijelu kod Dragozetića, ali i 
ovo je jedan razlog više da ukažemo na probleme.  

- Turion ima svoje probleme uzevši u obzir prostorno uređenje, s jedne strane su kuće, 
a s druge tako kako je. Ne može se širiti, a u Urbanističkom planu još uvijek stoje 
zone nadomak toga koje prvo treba riješiti imovinsko-pravno s vlasnicima, a onda u 
budućnosti projektirati i realizirati taj plato za dostavna vozila, a da ovaj dio ostane 
parkiralište za primjerenija vozila, ali trenutno je tako kako je i nema drugih uvjeta na 
tom dijelu.  

- Slažem se za rampu Turion, to se nekoliko puta dogodilo i meni da nije radilo. 
Naravno kad se žuriš i trebaš ostaviti robu, to iziskuje probleme. O tome ćemo 
razgovarati s Komunalcem da se riješe ti problemi.  

Pitanje vijećnika Kaštelana: 

- Zaustavljanje uz kontejnere je prometni problem i o tome razgovaramo s Policijom i 
nastojat ćemo da se to što manje događa. Kad slikate registraciju njima prijava 
direktno dolazi i prema riječima voditelja ispostave toga ima, ali to nije vidljivo istog 
trenutka jer njihove kazne ne dolaze odmah kad je prijavljeno. 

- Štednja vode slažem se da je problem. Kod tuševa na žetone postavilo se pitanje 
fiskalizacije. Dobar je način da voda istječe u nekom vremenskom razdoblju, ali to je 
apel na svijest onih koji te tuševe koriste da ih koriste štedljivije. Može se razmišljati 
o tome, ali neće to biti moguće realizirati na svakom pojedinom mjestu jer mora biti 
dostupnost tih žetona. 

- Razbijanje puteva treba prijavljivati. I dalje ćemo ih poticati kroz natječaje za udruge. 
Mislim da ne bi trebalo to izumrijeti jer ono što udruga Ulika napravi ima višestruku 
korist. Kako cijena maslinovog ulja raste mislim da će se i oni koji se time bave 
potruditi da izađu, ali znam da je problem sa članovima. U nekoj situaciji možemo 
razgovarati da se Grad uključi u nekom dijelu, ali mislim da je efikasnije da to ide kroz 
udrugu. 

- Neregistrirane aute treba prijaviti i onda se to rješava, uvijek je bio takav princip. 
Neke prijave imamo pa to rješavamo s policijom. 

- Rampa za invalide mislim da će biti kroz mjesec dana. Kako je krenula sezona nismo 
htjeli ući do kraja u tu investiciju. Od nje se nije odustalo i kad se napravi bit će 
funkcionalna. Apelirao sam i na koncesionare da se na dijelovima na kojima imaju 
koncesije trude to osigurati. Na jednom dijelu jesu, a ima još nekim tehničkih rješenja 
koja se mogu primijeniti na plažama.  

Pitanje vijećnice Bressan: 

- Za Elektrovodu je bio natječaj i uvjeti natječaja su bili propisani. Bio je objavljen u 
dnevnom tisku i na još nekoliko mjesta. Uvjeti su bili dosta dobro definirani što se 
očekuje od kupca pa mislim da u tom smislu nema nekih iznenađenja. Problem je bio 
likvidnosti i solventnosti tvrtke u stanju u kojem se ona nalazila, odgovornost je 
svakako na menadžmentu i uslijed korone su se neke stvari dodatno pogoršale. 
Elektrovoda nije ostvarivali neku dobit i od nje se to desetljećima nije ni očekivalo 
nego da samo servisira svoje potrebe i realizira program od strane jedinica lokalne 
samouprave. U jednom trenutku se to reduciralo na prostor Grada Cresa pa je i to 
utjecalo na njihovu financijsku situaciju. Nije realizirano ono što je bilo njezina 
osnovna svrha da ona ostane kao nekakva komunalna tvrtka, ali ako opstane kao 
tvrtka s onime čime raspolaže značit će puno za situaciju na tržištu građevinskih 
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radova na području Grada Cresa jer ima betonaru pa to onda utječe na tržište 
betona. U slučaju da propadne to bi moglo dovesti do porasta cijena.  

- Župan je najavio proširenje kapaciteta Velog Boka, dobili smo informacije kao što sve 
jedinice lokalne samouprave dobivaju. Mislim da tu nije ništa sporno i da ne utječe 
na naše ribare. I mislim da ta tvrtka dobro posluje i dobro realizira što treba, a ima i 
zaposlenih u Gradu Cresu.  Nažalost odustali su od gradnje hale u našoj zoni Volnik 
prije nekoliko godina u vrijeme korona-krize kad su procijenili da im je ona na 
Kukuljanovu zadovoljavajuća. Širenje kapaciteta znači i povećanje broja radnih 
mjesta što će također povoljno utjecati na naše gospodarstvo. 

Pitanja vijećnika Sučića: 

- Što se tiče zdravstva to je odlično pitanje, povezano s pitanjem vijećnice Miočić. 
Provlači se teza da Grad Cres ne osigurava stanove za zdravstveni kadar. Ja ne znam 
niti za jedan zdravstveni kadar koji je imao potrebu za smještajem, a da mu se 
smještaj nije osigurao. Mi trenutno plaćamo smještaj medicinskoj sestri koja radi u 
sanitetu, medicinskom tehničaru koji je zamijenio medicinsku tehničarku koja je na 
porodiljnom, rješavamo smještaj i za liječnicu opće prakse. U ovoj situaciji je bilo da 
je liječnica opće prakse osigurala sebi smještaj jer je planirala ovdje završiti svoju 
karijeru, ali je bilo organizacijskih problema koje smo više puta istaknuli ne samo 
prema Zavodu za hitnu medicinu PGŽ nego i prema HZZO-u, te Ministarstvu zdravlja 
gdje smo upućivali dopise. Ukazali smo na problem u Mreži prema kojoj je ovdje 
propisan Tim 2 što znači medicinska sestra i vozač bez liječnika u stalnoj službi. To je 
moglo funkcionirati do trenutka kad je potražnja i potreba za liječnicima u cijeloj 
Hrvatskoj daleko premašena pa nisu više u mogućnosti osigurati liječnike u sezoni pa 
se dogodi da liječnici opće prakse imaju posla više nego što mogu apsorbirati što više 
nema veze s novčanom stimulacijom nego s organizacijom života. Prošli tjedan je bio 
sastanak u Primorsko-goranskoj županiji na tu temu, čak je bio prisutan ministar 
Beroš, razgovaralo se o Cresu i istaknuto je da na taj način će se sustav urušiti jer bez 
liječnika na hitnoj, pogotovo u sezoni, ne možete očekivati da će zdravstveni sustav 
izdržati. Sreća je što je liječnica u mirovini spremna još uvijek raditi na pola radnog 
vremena u turističkoj ambulanti uz subvenciju stanovanja. Plaćamo stan već pet 
godina i logopedici koja je zaposlena u dječjem vrtiću i osnovnoj školi, tako da ta teza 
zbilja ne stoji. Tu smo široke ruke zato što plaćamo i ono što bi trebao biti standard 
koji se pokriva kroz zdravstveno osiguranje, a onda se dogodi da je to problem i da to 
moramo dodatno financirati kroz proračun, pa i dalje tvrdim da građani Grada Cresa 
dvaput plaćaju za istu uslugu. To je pitanje sistema i pitanje države jer mi ne možemo 
doktore zapošljavati. Da mi možemo doktore zapošljavati, otvoreno tvrdim koliko 
god to zvuči smješno i banalno, da bih bio s torbom u Sarajevu, Novom Sadu ili 
Beogradu i čekao bih ispred medicinskog fakulteta i lobirao da dođu u Cres. Nećemo 
ostati bez liječnika dugoročno, naravno da će se pronaći zamjena i alternativa pa 
makar da se izmjenjuju dok se ne nađe trajno rješenje, ali da je to dobro rješenje, 
nije, jer problem ne rješava sustav. Kad se problem bude rješavao sustavno, a mi 
uvelike pomažemo, s novom ravnateljicom Doma zdravlja sam razgovarao i sutra 
planira doći na otok, i sama je priznala da se zbilja Cres trudi osigurati što je potrebno 
tim liječnicima. Sustav u kojem smo se našli, gdje postoji veliki nesrazmjer između 
onoga što oni obavljaju i onoga što bi trebalo zapravo biti njihova primarna 
odgovornost je nešto što kod liječnika može izazvati takvu reakciju pogotovo u 
situaciji kad oni mogu birati gdje će se zaposliti, a da ne kažem da kad KBC raspisuje 
natječaj onda Dom zdravlja na razini županije gubi zdravstveni kadar, ali to je njihov 
problem. Naš je problem u tome da mi jako dobro, jako puno i pošteno s njima 
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komuniciramo i surađujemo da bi imali ovaj odnos koji imamo. Očito je počela 
predizborna kampanja, a bude li se to tako nastavilo usudit ću se tvrditi da je to 
možda i političko kažnjavanje od strane onih koji bi taj problem trebali rješavati. 

- Mislim da se ne može dogoditi da se tlačne probe ne odrade jer se ne bi moglo proći 
tehnički pregled. Zatražili smo pismeni odgovor i ubrzat ćemo odgovore. Problem je 
generalni s izvođačima i s njihovom dinamikom, ali to će se sigurno realizirati jer je i 
u Nacionalnom planu oporavka predviđeno nešto sredstava za aglomeraciju s 
obzirom na cijenu troškova koji su porasli. 

- Prije više od šest mjeseci sam razgovarao s državnim tajnikom u Ministarstvu mora. 
Raspisali su natječaj za to radno mjesto, međutim pod tim uvjetima se nije nitko 
javio. Naravno kad je jedna od uvjeta bio državni stručni ispit da biste radili sezonski 
u lučkoj kapetaniji. To će morati izmijeniti ako žele dobiti adekvatnu posadu. 
Naravno da stanje nije zadovoljavajuće jer je naš akvatorij ogroman i ne bi ga se 
moglo pokrivati s creske strane. Naša istočna obala je primjerenija da je pokrivaju 
Rijeka ili Krk. Definitivno će u tom segmentu postojati veliki problem ukoliko se uvjeti 
rada ne poboljšaju. Naš lučki kapetan je pred mirovinom i samo ga dobra volja drži 
na tom radnom mjestu. Pitanje je tko će biti zainteresiran raditi taj posao pod tim 
uvjetima.  

- U vezi parcelacije na Krušćici i slično za Tarej poslali smo prigovor Katastru, ali smo 
odbijeni jer po zakonu nemamo pravni interes. To je jedan od problema kako 
funkcionira DGU. Slažem se da tamo ima problema, bili su komunalni redari i što se 
tiče Tareja smo reagirali dosta brzo i koordinirano s Hrvatskim šumama koje su 
zakupodavac. Oni su izašli na teren i utvrdili stanje. Održali smo sastanak ovdje i mi 
smo im prezentirali što je tamo moguće realizirati prema Prostornom planu. 
Definitivno nije nikakav smještaj niti kapaciteti koji su tamo postavljeni od strane 
zakupoprimca. I kod Hrvatskih šuma u ugovoru stoji nešto drugačije nego što je 
realizirano na terenu pa su oni poslali pismenu opomenu zakupoprimcu da regulira 
svoj status. Nakon dva tjedna ili 30 dana oni to opet provjeravaju i ako se nisu izvršile 
upute onda se raskida ugovor koji je vrijedan milijun kuna za deset godina. Očito da 
tamo nije interes iznajmljivati kajake nego nekakvo ugostiteljstvo, ali mi ćemo se 
uvijek protiviti da tamo bude bilo što što je protivno našem Prostornom planu. Bez 
obzira čije je to vlasništvo Prostorni plan bi se trebao poštivati. Prijavili smo i 
građevinskoj inspekciji da izađe na teren. 

- Nije pitanje izgradnje sportske dvorane i bazena. To je vjerojatno pitanje nekog 
natječaja, nekog kredita, nekog proračunskog razdoblja. Problem školske sportske 
dvorane je u tome što se cijeli sport financira gotovo isključivo iz gradskog 
proračuna. Sve sportske udruge realiziraju svoje programe 90-95% iz gradskog 
proračuna. Izgradnja sportske dvorane bi iziskivala neka sredstva, ali je pitanje 
njezine održivosti. To je problem koji se pojavio u gradovima i većima od Cresa. Po 
broju klubova na broj stanovnika mi se možemo usporediti s Opatijom koja ima nešto 
više ljudi nego Cres. Mi imamo ozbiljan broj klubova na ovaj broj ljudi i to je pohvalno 
i mislim da je dobro da Grad potiče sportske udruge u iznosima koje potiče jer mislim 
da je teže baviti se sportom na otoku ako nemaš adekvatnu subvenciju. To možemo 
provjeriti ali mislim da smo jedini koji nemaju članarine, pa kad razgovaram s 
kolegama oni se čude. To je standard kojeg se trudimo zadržati i bilo bi pitanje 
opstanka te dvorane, tko bi s njom upravljao, tko bi to financirao jer ta dvorana bi 
sigurno iziskivala puno više sredstava nego što to ovako inicijalno izgleda. Mislim da 
tome treba pristupiti oprezno i da ideja da se školska dvorana dogradi nije loša. 
Planiramo rekreacijsku zonu, uskoro ćete i o tome biti obaviješteni, zapravo već i 
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jeste jer to stoji u proračunu. Dakle, dvorana nije isključena samo je pitanje 
održivosti.  

Pitanja vijećnice Krivičić Miočić: 

- Na pitanje o liječnici sam odgovorio, a što se tiče vatrogasnog vozila na skupštini je to 
doneseno. Razgovarali smo s vatrogascima, iskazali su potrebu za nekoliko tipova 
vozila. Rekli smo da ćemo potražiti ponude i vidjeti koja bi bila najpovoljnija. Neke 
razgovore smo već odradili. Kad to realiziramo nadam se da ćemo uspjeti realizirati i 
vatrogasni dom na Volniku kroz Plan teritorijalnog razvoja pa će ta vozila imati 
adekvatnu garažu. Dakle, sigurno ćemo to realizirati samo da uskladimo s potrebama 
i budemo sigurni što želimo. 

- Za Komunalno redarstvo se vidi u izvršenju proračuna, ali bolje da pismeno 
odgovorimo. 

Vijećnica Bressan prigovorila je da nije dobila odgovor na pitanje o neispravnom otpadomjeru.  

- Znamo za taj problem nepropisnog otvaranja spremnika, ali tamo je kamera putem 
kojeg se evidentiraju svi prekršaji pa tako i ovi te će svi biti sankcionirani.  

Vijećnik Kaštelan se očitovao da je polovično zadovoljan gradonačelnikovim odgovorima jer se 
Vijeće sastaje otprilike svaka dva mjeseca i sitne probleme na koje ukazuje moglo bi se riješiti u ta 
dva mjeseca, a stalno se ponavljaju ista pitanja. Postavio je novo pitanje: 

5. Rampa na zapadnoj obali je cijelu sezonu otvorena. Zbog čega je tako, u čemu je bio problem, a 
uložilo se puno novaca u tu rampu. 

Gradonačelnik je odgovorio sljedeće: 

- Ne slažem se s komentarom jer na pometenu ulicu netko može baciti smeće i ako u tom trenutku 
prođete bit će tu smeće. To nisu stvari koje su jednom rješive kao što je infrastruktura, kao kad se 
sanira ulica i tu nema više problema. To je živa materija i ako se netko hoće provozati motorom kroz 
grad Cres on će to učiniti i mi ga ne možemo spriječiti fizički, možemo ga prijaviti policiji i policija 
reagira. Nije Grad Cres po tome iznimka, to se događa i u Gradu Zagrebu. Slažem se da se neke 
stvari mogu rješavati brže i efikasnije i da se događaju greške na terenu i zbog toga se svi zajedno 
ljutimo. Ako turist negdje zaluta vozilom ne možete očekivati da je zato odgovoran komunalni 
redar. Turist je zalutao vozilom zato što je on to htio, a ne zato što ga komunalni redar nije dobro 
upozorio. Ne, on je namjerno to napravio, htio je proći po toj cestici. Ili ako sutra netko ostavi vozilo 
u masliniku, prijavite to, a nemojmo doći ovdje pričati da se nije riješilo. Recite da ste vozilo prijavili, 
mi ćemo pokazati jesmo li ili nismo postupili, pa se onda može razgovarati. Dogodilo se da kad smo 
neka neregistrirana vozila odnijeli na Komunalac, sutradan je čovjek, vjerojatno usred mraka, došao 
i pokupio to vozilo jer je to njegovo vozilo. Mogli ste reći zašto komunalni redar i Grad Cres nije 
čuvao to vozilo da ga nitko ne ukrade. Što se tiče rampe na zapadnoj obali ona je veći problem od 
rampe na Turionu i cijelo ljeto smo o tome razgovarali. Greška je izvođača, vratit će novac i stavit 
ćemo drugi sustav.   

Vijećnik Kaštelan nastavio je očitovanje i rekao da se pitanje brodova na Grabru postavilo već 20 
puta i nitko to ne može riješiti.  

Gradonačelnik Gregorović je odgovorio sljedeće: 

- Komunalni redar se ne može popeti na brodicu jer za to nema ovlasti. Riješit ćemo to tako da 
ćemo dati u koncesiju i tako ćemo natjerati nekoga da to radi. Sad su neke ovlasti dobili lučki redari. 
Lučka uprava ima plovila i kad je nešto izvan lučke nadležnosti oni do sada nisu imali mogućnost da 
nekoga kazne. Sad se nešto promijenilo, završit će edukaciju na Policijskoj akademiji pa će imati 
ovlasti koje će moći izvršavati.  
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Vijećnik Damijanjević ukazao je na povredu Poslovnika jer tijekom aktualnog sata vijećnik ima pravo 
postaviti pitanje, gradonačelnik može odgovoriti usmeno ako želi, a vijećnik se može očitovati je li 
zadovoljan ili nije odgovorom te ako nije zadovoljan može postaviti dodatno pitanje. I tu nema 
rasprave.  

Vijećnik Sučić smatra da vijećnik Damijanjević ima pravo, ali je ovakva rasprava plodonosnija jer se o 
konkretnim pitanjima konkretno razgovara pa se to može regulirati Poslovnikom. Što se tiče tlačnih 
proba u Miholašćici direktor komunalnog društva na sjednici je rekao da imaju pad 6% na tlačnoj 
probi na Melinu i da su zbog toga dopustili izvođaču da ne asfaltira drugi sloj. Time je izvođač 
uštedio, a naši turisti su kidali gume. Bilo bi dobro da Gradsko vijeće zna je li sve to imalo smisla i 
jesu li tlačne probe u redu. 

Vijećnik Sučić ponovno je postavio pitanje u očitovanju da se dostave tlačne probe, te nastavio: 

Što se tiče odgovora na pitanje o sportskoj dvorani, pa i o liječnici, tražili smo raspravu o zdravstvu i 
da dođu čelni ljudi zdravstvenih ustanova upravo zato da svi raspravimo o tome i da građani imaju 
informaciju što se dešava. Isto tako o dvorani, ja kažem da nam treba dvorana, a vi da je skupo 
održavanje i da Cres puno troši na sport. Međutim mi nikad nismo raspravili na Vijeću kakva nam je 
strategija sporta. Ove sjednice Vijeća građani prate uživo i onda nam je puno lakše s građanima 
komunicirati. Tijekom ove sjednice ja sam na mobitel dobio 2-3 poruke građana. Komunikacija s 
građanima i komunikacija na Vijeću nam može pomoći da dođemo do boljih rješenja.  

Predsjednik Vijeća Kučić očitovao se o odgovorima na vijećnička pitanja. Odgovor na pitanje o 
špinama ga je iznenadio kao i kolega Orlić s prijedlogom o zabrani mobitela jer misli da vijećnici ne 
igraju igrice. Gradonačelnika je upozorio da hidrant u Valunu nije dobio špinu iako je to trebalo biti 
riješeno. Općenito govoreći o pisanim odgovorima na vijećnička pitanja smatra da oni trebaju 
dolaziti u normalnim rokovima, a Poslovnik propisuje rok od 30 dana. Smatra da je uobičajena 
praksa kasnog dostavljanja odgovora je znak nepoštivanja prema Gradskom vijeću, vijećnicama i 
vijećnicima, pa moli i nalaže da se striktno pridržava Poslovnika.   

  

Ad. 2.  

Mirjana Koljevina  podnijela je Godišnje izvješće o ostvarivanju plana i programa rada Dječjeg vrtića 
Girice za pedagošku 2022./2023. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Damijanjević i Sučić, te gradonačelnik Gregorović. 

O Izvješću se nije glasovalo.  

Ad.3. 

Dubravka Fak obrazložila je Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja UPU 19-1 
izdvojenog dijela naselja Pod Beli NA1-2 i luke otvorene za javni promet Beli. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Damijanjević i Sučić, te gradonačelnik Gregorović. 

Jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja UPU 19-1 izdvojenog dijela naselja 
Pod Beli NA1-2 i luke otvorene za javni promet Beli, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada 
Cresa”. 

Ad.4. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o davanju u najam stanova u 
vlasništvu Grada Cresa. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 
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Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o davanju u najam stanova u vlasništvu Grada Cresa, te 
će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

Ad.5. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o zamjeni i otkupu 
nekretnina te razvrgnuću suvlasništva na nekretninama za potrebe izgradnje javne prometnice OU-
10 u Cresu. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o zamjeni i otkupu nekretnina te razvrgnuću 
suvlasništva na nekretninama za potrebe izgradnje javne prometnice OU-10 u Cresu, te će se 
objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

Ad.6. 

Marko Ferlora obrazložio je Prijedlog Odluke o imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Cresa. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Damijanjević i Sučić koji je predložio da se Prijedlog odluke povuče 
jer nije u skladu s Poslovnikom tj. nije prošao Odbor za izbor i imenovanja. 

Na prijedlog gradonačelnika Gregorović predsjednik Vijeća Kučić odredio je u 19:17 stanku od pet 
minuta. 

Sjednica je nastavljena u 19:24 kad je gradonačelnik kao predlagač povukao Prijedlog Odluke o 
imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 
Hrvatske na području Grada Cresa. 

Ad.7. 

Karmen Surdić Benvin i gradonačelnik Gregorović obrazložili su Polugodišnji izvještaj o izvršenju 
Proračuna Grada Cresa za 2023. godinu. 

U raspravi je su sudjelovao vijećnik Sučić, te gradonačelnik Gregorović. 

Jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Cresa za 2023. godinu, te će se objaviti 
u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

U 19:40 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 18. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/6 

URBROJ: 2170-4-03-01/1-23-12 

Cres, 21. rujna 2023. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


